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INTERPELACJA 
sesja Rady Miasta 29.01.2020 

Dotyczy: działalność przedsiębiorstwa zlokalizowanego przy ulicy Powstańców firma Carbon 

- na jakiej podstawie firma prowadzi eksploatację instalacji? 

- czy firma posiada pozwolenie środowiskowe? 

- czy przed wydaniem decyzji firma prowadziła działalność oraz produkcję przy ul. Powstańców? 

- czy firmie zostały wyznaczone zadania konieczne do wdrożenia w zakresie ograniczenia emisji 

do atmosfery? 

- z jakim terminem wyznaczone zostały zadania do wdrożenia? 

- czy zostały przeprowadzone kontrole i w jakim zakresie? 

- jakie są wyniki, jak kształtują się one do obowiązujących norm (np. emisyjnych)? 

- czy w zakresie składowania, magazynowania odpadów zostały przeprowadzonę czynności 

kontrolne i jakie zostały wyciągnięte wnioski pokontrolne? 

- czy w powyższym obszarze przeprowadzone zostały również kontrole przez starostwo powiatowe 

oraz WIOŚ? 


